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PROTOKÓŁ NR XXVIII/21 

z posiedzenia XXVIII sesji Rady Miejskiej 

w dniu 25 lutego 2021 r. 

Obrady XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Wyszkowie odbyły się w Wyszkowskim Ośrodku 

Kultury „Hutnik” w Wyszkowie; ul. Prosta 7.  

Obrady XXVIII rozpoczęto 25 lutego 2021 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:41 tego 

samego dnia. Porządek obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie 

wraz z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych.  

Obecni: 

1) Jan Abramczyk. 

2) Radosław Biernacki, 

3) Monika Bieżuńska, 

4) Mariola Brzezińska, 

5) Bogdan Roman Kuchta, 

6) Czesław Lach, 

7) Andrzej Tadeusz Lewandowski, 

8) Bogdan Osik, 

9) Waldemar Marian Paradowski, 

10) Elżbieta Piórkowska, 

11) Piotr Pokraśniewicz, 

12) Wojciech Zbigniew Rojek, 

13) Adam Szczerba, 

14) Mateusz Śniadała, 

15) Marek Zdzisław Tauter, 

16) Paweł Turek, 

17) Eugeniusz Zaremba. 

Nieobecni: 

1) Dariusz Glinka, 

2) Danuta Kukwa, 

3) Andrzej Mirosław Powierza, 

4) Grzegorz Wyszyński. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa, 

2) Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza, 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz, 

4) Małgorzata Pisanko – Adwokat,  

5) Dariusz Korczakowski – Skarbnik, 
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6) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i 

Rolnictwa, 

7) Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Rozwoju, 

8) Robert Augustyniak- Naczelnik Wydziału Informatyzacji i Ochrony Danych, 

9) Daniel Bogdan- Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w 

Wyszkowie, 

10) Adam Mróz- Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa, 

11) Adrian Sielski – Informatyk, 

12) Katarzyna Bloch – Specjalista ds. obsługi jednostek pomocniczych, 

13) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności).  

 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

Przywitała Pana Burmistrza, Z-cę Burmistrza, Panią Mecenas, Panią Sekretarz, naczelników 

wydziałów, radnych oraz wszystkich, którzy online śledzą przebieg sesji. Następnie w oparciu o 

podpisaną przez radnych listę obecności stwierdziła quorum, pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian porządku obrad?  

P. Burmistrz Grzegorz Nowosielski złożył następujący wniosek: „Zdjąć z porządku obrad punkt 5.3 

- projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/311/20 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

3 grudnia 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: Tulewo, 

Tulewo Górne, Rybno, Rybienko Nowe, Rybienko Stare, Leszczydół - Nowiny, Leszczydół - Pustki, 

Leszczydół Stary, Leszczydół - Podwielątki, Łosinno”.  

Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł 

Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 
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P. Burmistrz Grzegorz Nowosielski złożył następujący wniosek: „Zdjąć z porządku obrad punkt 5.4 

- projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/312/20 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

3 grudnia 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: Lucynów, 

Deskurów, Tumanek, Skuszew, Kamieńczyk”.  

Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł 

Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

P. Burmistrz Grzegorz Nowosielski złożył następujący wniosek: „Zdjąć z porządku obrad punkt 5.6- 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu  nieruchomości 

gruntowych będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Wyszków, stanowiących własność Skarbu 

Państwa”.  

Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł 

Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

P. Burmistrz Grzegorz Nowosielski złożył następujący wniosek: „Wprowadzić do porządku obrad w 

punkcie 5.3- projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych 

ogrodów działkowych z budżetu Gminy Wyszków”. 

Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł 

Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Po głosowaniu porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 

prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Wyszków i zwrotu części tej opłaty; 

2) uchwała w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Hempla w Wyszkowie; 

3) uchwała w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych ogrodów 

działkowych z budżetu Gminy Wyszków 

4) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

5) uchwała  w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk; 

6) uchwała w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Świniotop; 

7) uchwała w sprawie nadania nazw drogom położonym w miejscowości Deskurów; 

8) uchwała w sprawie nadania nazwy drodze położonej w miejscowości Tumanek; 

9) uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kręgi Nowe; 

10) uchwała sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Leszczydół-

Nowiny; 

11) uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków; 

12) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XX/8/96 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 14 marca 1996 r. w 

sprawie nadania nazw ulicom położonym w mieście Wyszków na osiedlu „Zakręzie” i „Na Skarpie”; 

13) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XV/85/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 20 września 

2007 r. w sprawie nadania nazwy ulicy; 

14) uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji; 

15) uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO „Alarm! STOP 

zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE! 

16) uchwała w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji; 
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17) uchwała w sprawie przekazania petycji Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego 

Komitetu Konstytucyjnego „W obronie prawdy, godności i wolności człowieka"; 

18) uchwała w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością - Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie; 

19) uchwała w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością - Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie; 

20) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVIII/488/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 15 lutego 

2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w 

Wyszkowie ;  

21) uchwała w sprawie przyjęcia  Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstw Wodociągów i 

Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie na lata 2022 – 2024;  

22) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

23) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2028; 

24) uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2021 r. 

6. Sprawozdanie za 2020 r. z wysokości wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Wyszków. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że protokół z sesji Rady Miejskiej 

z 28 stycznia 2021 r. został wyłożony w Biurze Rady i zamieszczony na stronie Urzędu Miejskiego. 

Uwag do protokołu nie wniesiono.  

 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił Sprawozdanie z działalności Burmistrza między 

sesjami (załącznik nr 2 do protokołu).  

W dyskusji głos zabrali: 

 Bogdan Osik; 

 Grzegorz Nowosielski; 

 Elżbieta Piórkowska 

 

Ad. 5. 

Zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał. 

1) Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Rozwoju przedstawiła projekt uchwały w sprawie  

zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących 

punkty sprzedaży na terenie Gminy Wyszków i zwrotu części tej opłaty. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Grzegorz Nowosielski; 

  Żaneta Kozak. 
Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław 

Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

PRZECIW (1) 

Piotr Pokraśniewicz 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/337/21 w sprawie  

zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących 

punkty sprzedaży na terenie Gminy Wyszków i zwrotu części tej opłaty. 

 

2) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany imienia 

Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Hempla w Wyszkowie. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  
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Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Bogdan Osik; 

 Grzegorz Nowosielski; 

 Bogdan Osik (Ad Vocem); 

 Aneta Kowalewska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/338/21 w sprawie  

zmiany imienia Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Hempla w Wyszkowie. 

 

3) P. Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Rozwoju przedstawiła projekt uchwały w sprawie  

określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych ogrodów działkowych z budżetu 

Gminy Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Żaneta Kozak; 

 Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

PRZECIW (1) 

Marek Zdzisław Tauter 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/339/21 w sprawie  

określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych ogrodów działkowych z budżetu 

Gminy Wyszków. 

 

4) P. Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa przedstawił projekt uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Adam Szczerba, 

  Grzegorz Nowosielski, 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/340/21 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków. 

 

5) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Adam Szczerba; 

 Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 
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Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/341/21 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk.  

 

6) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza  przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Świniotop  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/342/21 w sprawie 

nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Świniotop . 

 

7) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza  przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw drogom położonym w miejscowości Deskurów  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Adam Szczerba 

 Aneta Kowalewska, 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/343/21 w sprawie  

nadania nazw drogom położonym w miejscowości Deskurów.  

 

8) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza  przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze położonej w miejscowości Tumanek.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  
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Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/344/21 w sprawie  

nadania nazwy drodze położonej w miejscowości Tumanek.  

 

9) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza  przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kręgi Nowe.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek 

Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Szczerba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/345/21 w sprawie  

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kręgi Nowe. 

 

10) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza  przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Leszczydół-Nowiny.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 
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NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/346/21 w sprawie  

nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Leszczydół-Nowiny.  

 

11) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza  przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/347/21 w sprawie  

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków. 

 

12) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza  przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr  XX/8/96 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 14 marca 1996 r. w sprawie nadania nazw ulicom 

położonym w mieście Wyszków na osiedlu „Zakręzie” i „Na Skarpie”.  
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Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/348/21 zmieniającą 

uchwałę Nr XX/8/96 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 14 marca 1996 r. w sprawie nadania nazw 

ulicom położonym w mieście Wyszków na osiedlu „Zakręzie” i „Na Skarpie”. 

 

13) P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza  przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr  XV/85/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 20 września 2007 r. w sprawie nadania 

nazwy ulicy. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały.  

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury przyjęła do wiadomości 

projekt uchwały. 
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Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła do 

wiadomości projekt uchwały.  

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/349/21 zmieniającą 

uchwałę Nr XV/85/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 20 września 2007 r. w sprawie nadania 

nazwy ulicy.  

 

14) P. Czesław Lach– Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawił projekt 

uchwały w sprawie  rozpatrzenia petycji. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie 

zajmowała się projektem uchwały. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych nie zajmowała się projektem uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Adam Szczerba. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 
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Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/350/21 w sprawie  

rozpatrzenia petycji. 

 

15) P. Czesław Lach– Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO „Alarm! STOP 

zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE!. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie 

zajmowała się projektem uchwały. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych nie zajmowała się projektem uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/351/21 w sprawie  

rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO „Alarm! STOP zabójczemu GMO -

 STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE!. 

 

16) P. Czesław Lach– Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawił projekt 

uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie 

zajmowała się projektem uchwały. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych nie zajmowała się projektem uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/352/21 w sprawie  

pozostawienia bez rozpatrzenia petycji. 

 

17) P. Czesław Lach– Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przekazania petycji Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego 

Komitetu Konstytucyjnego „W obronie prawdy, godności i wolności człowieka". 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radna – P. Mariola Brzezińska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie 

zajmowała się projektem uchwały. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych nie zajmowała się projektem uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/353/21 w sprawie 

przekazania petycji Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego „W obronie prawdy, godności i wolności człowieka". 

 

18) P. Robert Garbarczyk- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i 

Rolnictwa  przedstawił projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do 

jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością - Przedsiębiorstwo Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, 

Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr 

Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Eugeniusz 

Zaremba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/354/21 w sprawie 

wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością - Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 

 

19) P. Robert Garbarczyk- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i  Rolnictwa  przedstawił projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) 

do jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością - Przedsiębiorstwo Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, 

Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr 

Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Eugeniusz 

Zaremba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/355/21 w sprawie 

wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością - Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 

 

20) P. Daniel Bogdan- Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. 

w  Wyszkowie  przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVIII/488/18 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 15 lutego 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu 

Rozwoju i  Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/356/21 zmieniającą 

uchwałę Nr XLVIII/488/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 15 lutego 2018 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 

 

21) P. Daniel Bogdan- Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. 

w  Wyszkowie przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia  Wieloletniego Planu Rozwoju 

i  Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie na lata 2022 – 2024. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Jan Abramczyk; 

 Daniel Bogdan. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 
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Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/357/21 w sprawie 

przyjęcia  Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w 

Wyszkowie na lata 2022 – 2024. 

 

22) P. Dariusz Korczakowski- Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/358/21 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 

 

23) P. Dariusz Korczakowski- Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2028. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/359/21 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2028. 

 

24) P. Dariusz Korczakowski- Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2021 r  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 
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Wiceprzewodniczący Rady – P. Marek Tauter przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, a 

następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa, Mirosław Andrzej Powierza, Grzegorz Wyszyński 

 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXVIII/360/21 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2021 r  

 

Ad. 6. 

P. Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza poinformowała o sprawozdaniu za 2020 r. z wysokości 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Wyszków. 

 

Ad.7.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poprosiła, aby wszystkie zapytania, zgłoszone na 

dzisiejszej sesji, przedłożyć na piśmie do Biura Rady. Odpowiedzi radnym zostaną również 

udzielone na piśmie. 

W sprawach różnych głos zabrali (wg kolejności zgłoszeń): 

 Bogdan Osik (Ad Vocem) 

 Grzegorz Nowosielski 

 Paweł Turek 

 Grzegorz Nowosielski 

 Adam Szczerba (Ad Vocem) 

 Grzegorz Nowosielski 

 Grzegorz Nowosielski 

 Eugeniusz Zaremba 

 Aneta Kowalewska 

 Bogdan Osik 

 Elżbieta Piórkowska 

 Grzegorz Nowosielski 

 Aneta Kowalewska 

 Jan Abramczyk 

 Elżbieta Piórkowska 



26 
 

 Adam Mróz 

 Grzegorz Nowosielski 

 Jan Abramczyk 

 Adam Mróz 

 Jan Abramczyk 

 Grzegorz Nowosielski 

 Paweł Turek 

 Adam Mróz 

 Grzegorz Nowosielski 

 Czesław Lach 

 Grzegorz Nowosielski 

 Bogdan Osik 

 Grzegorz Nowosielski 

 Robert Garbarczyk 

 Grzegorz Nowosielski 

 Adam Szczerba (Ad Vocem) 

 Robert Garbarczyk 

 Adam Szczerba 

 Adam Szczerba (Ad Vocem) 

 Jan Abramczyk 

 Robert Garbarczyk 

 Jan Abramczyk 

 Adam Mróz 

 Radosław Biernacki 

 Jan Abramczyk 

 Adam Szczerba (Ad Vocem) 

 Adam Mróz 

 Radosław Biernacki (Ad Vocem) 

 Elżbieta Piórkowska  

 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział  

w  obradach sesji i o godzinie 13:41, uznając porządek obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

Szczegółowy przebieg obrad, przedstawia nagranie z sesji Rady Miejskiej –link: 

https://esesja.tv/transmisja/13802/gmina-wyszkow-sesja-nr-xxviii-z-dnia-25-lutego-2021-r.htm 
 

Protokołowała:        Przewodnicząca Rady 

 

Katarzyna Bloch        Elżbieta Piórkowska 


